
NOVE FUŽINE

Glede na dejstvo, da naša dele-
gacija zastopa novonastajajoče
naselje, je problemov na pretek.
Menim, da smo nekaj poglavitnih
vprašanj že sprožili pri občinski
skupščini. Na ugoden odmev je
naletela problematika prometne
varnosti in povezave zmestom, ni
pa še dorečena gradnja spremlja-
jočih objektov druge faze Novih
Fužin, ki bodo zaradi stabilizacij-
skih ukrepov — vsaj v večini —
najverjetneje lzpadli \z načrtov.
Tu so seveda še problemi, kot
npr. povečanje zmogljivosti to-
plarne in vzporedno s tem pove-
čano onesnaževanje okolja, do-
končna rešitev povezave z me-
stom, rešitev kulturnega spome-
nika — Fužinskega gradu, finan-
ciranje krajevne skupnosti, pa še
marsikaj. Skraika, dela na tem
področju nam ne bo kmalu
zmanjkalo.

Če bi hotela naša temeljna de-
legacija stoodstotno doseči svoj
namen, bi mora) biti vsaj en njen
delegat prisoten na vseh sestan-
kih delegacij za sise, saj je to
edina pot do vključevanja v reše-
vanje primarnih potreb krajanov.
Ker pa to zahteva ogromno časa
in dela — ne smemo pa pozabiti,
da smo vsi delegati prostovoljci
—, smo si pač izbrali krajšo pot in
smo prisotni v glavnem le na se-
stankih družbenopolitičnih orga-
nizacij.

Kar zadeva sodelovanje s so-
sednjimi krajevnimi skupnostmi,
pa menim, da je za zdaj še na
ravni ledišča. Kot ena najmlajših

; krajevnih skupnosti v Ljubljani
! nam idej za sodelovanje ne
' manjka. Potrebno nam je le
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nekaj izkušenj, le-te pa bi prav
radi izmenjali, predvsem z okoli-
škimi krajevnimi skupnostmi.

Nerad ponovno poudarjam, da •
smo nova in mlada krajevna
skupnOst, v katero so se z vseh
koncev Ljubljane in okolice pri-
selili Ijudje s tisoči različnih pro-
blemov. Kot sem že prej omenii.
bi se moral duh po osnovnih po-
trobah krajanov začutiti prav v
tetneijnih dekgucijah SIS, kar pa
od le-teh zahteva gibanje v širo-
kem krogu Ijudi in visoko stopnjo
komunikativnosti. Na zboie kra-
janov in podobne oblike prezen-
tiranja problemov zaradi po-
raanjkanja prostora zaenkrat —
na žalost —• še ne moremo raeu-
nati. JOŽE MIKLAVČIČ


